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For over 40 years, the National Research Council has concerned 
itself with various aspects of Canadian transportation research 
(story page 4). For example, NRC has facilities for testing ship models 
and models of hydraulic structures. It has played a pioneer role in the 
solution of a number of important problems and has been prominent 
in the theoretical and experimental study of coastal engineering and 
harbor design. Its facilities in this area have been frequently utilized 
by industry and government departments. • Depuis plus de 
quarante ans, le Conseil national de recherches s'intéresse aux 
transports au Canada (article, page 5). Le CNRC a. par exemple, des 
installations d’essais de modèles de bateaux et de structures 
hydrauliques. Il a joué un rôle de pionnier pour résoudre des 
problèmes importants et il s'est distingué dans les études théoriques 
et expérimentales des ouvrages côtiers et des ports. Ses installations 
ont été fréquemment utilisées par les industriels et les ingénieurs des 
ministères.


